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al Departament de Salut els 
terrenys del Sot de les Gra-
notes i Can Riera de l’Aigua. 
Es va considerar que el Sot 
de les Granotes no reunia les 
millors condicions i es prefe-
ria la ubicació a Can Riera de 
l’Aigua. Després va arribar la 
proposta de la Generalitat de 
fer-hi l’ARE. El punt actual 
és que hem d’esperar a la 
resolució final sobre l’ARE. 

Per què l’Ajuntament ha 
tardat tant a convocar les 
subvencions a entitats, si la 
situació econòmica actual 
està totalment sanejada i 
es disposa d’un fons de set 
milions d’euros?

La convocatòria de sub-
vencions a entitats sempre 
depèn de l’aprovació dels 
pressupostos municipals, així 
que no s’han pogut convocar 
fins que els pressupostos no 
quedessin enllestits. De tota 
manera, s’ha pogut atendre 
totes les peticions d’entitats 
que van demanar les sub-
vencions per avançat amb 
caràcter extraordinari. Tam-
bé m’agradaria puntualitzar 
que els set milions d’euros 
que té l’Ajuntament ja se’ls 
ha assignat una destinació, 
tenen els seus projectes i no 
es poden utilitzar per a altres 
coses, i que el deute real de 
l’Ajuntament a hores d’ara és 
de deu milions d’euros. Hau-
ria anat molt bé fer un coixí 
durant aquests darrers anys 
de bonança econòmica i no 
s’ha fet, amb la qual cosa es 
preveu que, a partir d’ara, la 
situació es pugui complicar 
una mica. 

LES PREGUNTES DEL CAP DE L’OPOSICIÓ

Què s’està fent des de Sant Celoni 
per impulsar la definició de Baix 
Montseny com a comarca en un 
futur?

El que estem fent els alcaldes és 
veure’ns per engegar projectes. En 
aquests moments, tenim el Govern 
Territorial de Salut, que és un tema 
molt important perquè ens defineix 
com a àrea. També tenim la Fundació 
Acció Baix Montseny i, en aquests 
moments, s’està parlant del projecte 
del transport de viatgers, de la reco-
llida d’escombraries... Aquestes acci-
ons ens ajuntem com a comarca i, en 
el moment que s’obri el pastís de les 
vegueries i les comarques, tindrem 
una part del camí fet per tal que se’ns 
reconegui. 

Què pensa què passarà amb la 
consulta popular sobre l’ARE?

Espero que els ciutadans valorin en 
positiu tots els equipaments que por-
tarà l’ARE. La gent hauria d’entendre 
que Can Riera de l’Aigua és una zona 
de creixement natural de Sant Celoni 
i que, si no ho fem ara, es farà més 
endavant, amb unes condicions que 
no seran tan òptimes com les que 
tenim en l’actualitat. Espero que tam-
bé valorin el fet que tots els grups 
polítics ens hem sabut posar d’acord 
per tirar endavant aquesta consulta. 

Els veïns més propers a les indús-
tries químiques ens podem sentir 
segurs després del darrer incident 
de Carburos Metálicos?

Crec que sí. Les indústries han fet 
molts esforços en temes de seguretat 
i mediambientals, però sempre hi ha 
la possibilitat remota que hi hagi un 
accident. La part positiva és que ha 

motivat una revisió molt exhaustiva 
dels processos i penso de veritat que, 
ara per ara, estem encara més segurs 
que abans de l’accident de Carburos. 

Què es podria fer des de l’Ajunta-
ment per tal que Sant Celoni sigui 
conegut per alguna cosa més que 
Can Fabes?

Em sembla molt bé que se’ns 
conegui per Can Fabes. Santi San-
tamaria va posar en marxa el seu 
restaurant des de baix i em fa sentir 
orgullós que un celoní, com jo, hagi 
estat capaç de crear un restaurant 
d’aquest prestigi. Estic molt content 
que se’ns conegui per Can Fabes, 
encara que penso que hi ha altres 
valors pels quals també se’ns coneix, 
com per exemple per tot el nostre 
entorn natural i per ser la porta del 
Montseny.

Joan Castaño 
Portaveu del PSC

“La rotonda del Molí de les Planes 
presentava dificultats tècniques”

LES PREGUNTES DELS LECTORS

Joan Castaño va ser alcalde de Sant Celoni des de 1989 i fins l’any pas-
sat. El PSC va guanyar les eleccions i va obtenir vuit regidors. Però 
l’acord de governabilitat entre CiU i la CUP els va deixar a l’oposició.

Com és que després d’un 
any de govern encara no 
s’han cedit a la Generalitat 
els terrenys per a la cons-
trucció del nou institut?

El que més ens va sorpren-
dre a la primera reunió amb 
el Departament d’Educació 
és que vam tenir la sensació 
que el tema no estava del 
tot lligat. A més, quan vam 
arribar al govern, ens vam 
trobar que s’havia aprovat 
una modificació del pla 
parcial que afectava els ter-
renys on s’ha de construir 
el nou institut. Els veïns no 
estaven gaire d’acord amb 
el plantejament urbanístic 
que s’havia fet, segurament 
fruit d’una gestió anterior no 
gaire encertada. En aquests 
moments, el projecte, que 
s’engloba en l’anomenat P16 
i que porta incorporats els 
terrenys on ha d’anar el nou 
institut, ja va quedar aprovat 
en el darrer ple i el proper 
pas és presentar la cessió a 
Educació.

Per què s’ha decidit final-
ment que només es faci una 
rotonda a la C-35, a l’alçada 
del parc de bombers, quan 
la Generalitat havia conce-
dit la possibilitat de fer-ne 
una altra al Molí de les 
Planes? Per què s’ha deixat 

Com es podria resoldre l’actual 
falta de pediatres a l’Hospital de 
Sant Celoni?

Aquest és un problema que no 
només ens afecta a nosaltres i que 
té el seu origen en el fet que no hi 
ha pediatres. Estem fent tots els 
esforços que depenen de nosaltres 
i al CAP hem contractat una pedia-
tra recentment. Quant a l’hospital, 
disposar d’urgències pediàtriques és 
molt complicat perquè requereix un 
mínim de set pediatres i, en aquest 
moment, això no és viable perquè el 
Departament de Salut no preveu que 
el nostre hospital tingui urgències 
de pediatria. Quan tinguem el nou 
hospital i la nostra zona d’influència 
sigui més gran, podrem replantejar-
ho. Per això ens hem dedicat a tirar 
endavant projectes, com ara la llar 
d’infants, que va ser de les primeres 
decisions que vam prendre, o el tana-
tori, que està a punt d’inaugurar-se. 

perdre aquesta inversió?
No ho interpretem com 

“deixar perdre una inver-
sió”, sinó com fer-ne una 
i fer-la bé, aprofitar-la al 

màxim. Vam considerar que 
el projecte inicial, que con-
templava les dues rotondes, 
no solucionava del tot els 
problemes de mobilitat. La 

Fes arribar les teves preguntes a noticies@gra.el9nou.com o a www.el9nou.cat
Neus Bulbena, alcaldessa de la Garriga (fins al 07/07/2008), Daniel Cortés, alcalde de Montornès (fins al 
08/07/2008), Martí Pujol, alcalde de Llinars (fins al 14/07/2008).

nostra contraproposta va ser 
fer una única rotonda més 
gran, davant del parc de bom-
bers, que considerem que és 
una de les portes d’entrada 
importants de Sant Celoni i 
que, des del nostre punt de 
vista, serà una solució molt 
més efectiva. A més, la roton-
da que s’havia de construir a 
l’alçada del Molí de les Pla-
nes presentava moltíssimes 
dificultats tècniques i no 
garantia una bona solució. 
La rotonda que finalment ha 
estat aprovada ja es troba en 
projecte i, si en un futur es 
veu la necessitat de construir 
una altra rotonda, es farà. 

La consellera Geli i l’ante-
rior govern van firmar un 
compromís per a la cons-
trucció del nou hospital, 
que només deixava pendent 
la concessió dels terrenys. 
Per què encara no s’han 
cedit els terrenys i per què 
l’actual govern continua 
condicionant el nou hospi-
tal a l’ARE a Can Riera de 
l’Aigua?

També caldria recordar 
que l’anterior govern va sor-
tir de l’Ajuntament deixant 
aquest tema sense resoldre, 
quan havia tingut uns deu 
mesos de marge per tirar-lo 
endavant... Es va proposar 
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Deulofeu sosté que el PSC no va deixar lligada la construcció del nou hospital


